
P R O T O K Ó Ł  Nr I/09 
z obrad XXIX Sesji Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie  

z/s w Mszanowie  
odbytej w dniu 20 stycznia 2009r.  

 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Wodara o godz.1000 otworzył XXIX Sesję i po 
powitaniu radnych i gości oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, 
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Sesja odbywała się w sali narad Urzędu Gminy w Mszanowie i trwała do godz. 1230. 
  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Nieobecna Pani Dorota Łukaszewska.  
 
Spoza członków Rady w Sesji uczestniczyli: 
- Wójt Roman Trąpczyński  
- Z-ca Wójta- Sekretarz Gminy Renata ŚliŜewska  
- Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Nowym Mieście Lubawskim z/s w Kurzętniku 
Ryszard Kłosowski 
- Skarbnik Gminy Ewa ŚpiŜewska  
- Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami i 
Ochrony Środowiska Marek Arentowicz  
- insp. ds. planowania przestrzennego Zygmunt Grubalski 
- specjalista ds. dróg gminnych Paweł Oelberg 
- Dyrektor Gminnego Centrum Kultury Andrzej Andrzejewski 
- Kierownik Gospodarstwa Pomocniczego przy Urzędzie Gminy Mieczysław Wojtaszko 
- Dyrektor Gminnego Zespołu Oświaty Krystyna Danielewska 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 
2. Wybór sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad XXVII i XXVIII Sesji. 
4. Zgłaszanie zmian do porządku obrad. 
5. Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
6. Zapytania i wnioski. 
7. Informacja na temat zimowego utrzymania dróg. 
8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXVII/130/08 z dnia 16.12.2008r. w 

sprawie uchwalenia budŜetu gminy Nowe Miasto Lubawskie na 2009r. 
9. Uchwalenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2009. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w miejscowości Bratian (działka nr 
102/2).  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu w części miejscowości Łąki Bratiańskie, 
gmina Nowe Miasto Lubawskie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu w obrębie geodezyjnym Pacółtowo, 
Gmina Nowe Miasto Lubawskie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu w obrębie geodezyjnym Pacółtowo, gmina 
Nowe Miasto Lubawskie. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miejscowości Pustki, gmina Nowe Miasto 
Lubawskie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu w obrębie geodezyjnym Skarlin, gminy 
Nowe Miasto Lubawskie, w części terenów wokół jeziora Skarlińskiego. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu w obrębie geodezyjnym Jamielnik, Gmina 
Nowe Miasto Lubawskie. 

17. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 
18. Zamknięcie obrad Sesji.  
 

 
Przebieg obrad: 
 
Ad 1 
Otwarcie nastąpiło jak na wstępie niniejszego protokołu. 
 
Ad 2 
Na sekretarza obrad powołano radnego Dariusza Kopańskiego. 
 
Ad 3 
Przyjęcie protokołu z obrad XXVII i XXVIII Sesji. 
 
Przewodniczący Rady poprosił sekretarza obrad XXVII Sesji o przedstawienie informacji o 
protokole.  
 
Pan Roman Jadanowski  poinformował, Ŝe zapoznał się z protokołem z obrad XXVII 
Sesji, treść odzwierciedla przebieg posiedzenia i wnioskował o jego przyjęcie. 
 
 Nie zgłoszono wniosków i uwag  do protokołu.  
 
W głosowaniu, Rada Gminy jednomyślnie przyjęła protokół z XXVII Sesji Rady Gminy. 
 
Następnie Przewodniczący Rady poprosił sekretarza obrad XXVIII Sesji o przedstawienie 
informacji o protokole z tej Sesji. 
 
Pan Cezary Kawiecki , po zapoznaniu się z protokołem z XXVIII Sesji stwierdził, Ŝe 
protokół odzwierciedla przebieg obrad i wnioskował o przyjęcie. 
 
Nie zgłoszono wniosków i uwag do protokołu. 
 
W głosowaniu, Rada Gminy jednomyślnie przyjęła protokół z XXVIII Sesji Rady Gminy. 
 
Ad 4 
Zgłaszanie zmian do porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady zaproponował zmiany w porządku obrad, mianowicie jako punkt 11, 
po przyjęciu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w miejscowości Bratian, zgodnie z 
otrzymanym przed Sesją porządkiem obrad, proponował sześć podobnie brzmiących 
uchwał, a właściwie tego samego typu, w celu umoŜliwienia przystąpienia do opracowania 
planu zagospodarowania przestrzennego.  
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dalsza część porządku obrad nie uległaby zmianie, mianowicie punkt 11 poprzedniego 
porządku, będzie punktem 17, natomiast punkt 12 – będzie punktem 18.  
 
Innych zmian nie zgłoszono.  
 
W głosowaniu, Rada Gminy jednomyślnie dokonała zmiany porządku obrad.  
 
Ad 5 
Wójt przedstawił informację ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym: 
- w dniu 30 grudnia ubiegłego roku, Wójt podpisał zarządzenie w sprawie zmiany budŜetu 
gminy, 
- 5 stycznia, uzgadniał z Wójtem Gminy Kurzętnik sprawę nie podwyŜszania cen za wywóz 
nieczystości stałych. Wójt na wcześniejszej Sesji informował Radę, Ŝe będzie moŜliwość 
korzystania z wysypiska w Lipowcu, ale 31 grudnia otrzymaliśmy zarządzenie Głównego 
Krajowego Inspektora Sanitarnego o zamknięciu wysypiska śmieci w Lipowcu.  
Dlatego odpady wywoŜone są na wysypisko śmieci do Rudna. Pod koniec stycznia 
zostaną ogłoszone oferty na rekultywacje gruntów po wysypisku śmieci i w trakcie 
rekultywacji będzie jeszcze moŜliwość składowania śmieci komunalnych w Lipowcu.  
Za okres wywozu śmieci do Rudna, Gospodarstwu Pomocniczemu trzeba będzie udzielić 
dotacji. Za wjazd miesięcznie płaci się 68 zł. oraz 100,- zł. opłaty środowiskowej.  
- 6 stycznia, w Brodnicy, Wójt spotkał się z Dyrektorem Rejonu Energetycznego w sprawie 
planu modernizacji trafostacji i linii przesyłowej w gminie,  
- 8 stycznia zostało wydane zarządzenie o zmianie stawek czynszu regulowanego, 
- 10 stycznia, przedstawiciele gminy uczestniczyli w turnieju sportowym, zorganizowanym 
przez Gminę Lubawa, w RoŜentalu, z okazji Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy.  
- Wójt poinformował, Ŝe w gminie działały 4 sztaby Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, 
w Bratianie, Jamielniku, Radomnie i Gminnym Centrum Kultury, ogólnie w gminie zebrano 
11.079,84 zł. Wójt podziękował wszystkim, którzy włączyli się do akcji. 
- 15 stycznia, w nowej siedzibie Urzędu Gminy w Ostródzie odbyło się spotkanie 
samorządów, dotyczące dalszej rozbudowy wysypiska w Rudnie, z uwzględnieniem 
lokalizacji punktów przeładunkowych m.in. w okolicach Sampławy.  
- w tym samym dniu, Pani Krystyna Danielewska uczestniczyła w posiedzeniu Komitetu 
Rozbudowy Szpitala, wystosowana została prośba do mieszkańców powiatu o 
przekazanie 1% podatku dochodowego na zakup tomografu komputerowego.  
- w sobotę odbyło się podsumowanie plebiscytu na najpopularniejszego sportowca roku 
2008 i najlepszego sportowca roku 2008 w powiecie, 
- 19 stycznia prowadzone były uzgodnienia z PKP w sprawie dalszego przejęcia gruntów 
po zlikwidowanym torowisku, w Tylicach,  
- w okresie międzysesyjnym, Wójt wydal następujące zarządzenia: 
  - 30.12.2008r. w sprawie zmiany budŜetu gminy na rok 2008, 
  - 5.01.2009r. w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania dla studiujących nauczycieli 
na rok 2009, 
   - 8.01.2009r. w sprawie ustalenia stawek czynszu za 1m2 powierzchni uŜytkowej lokalu 
mieszkalnego, 
   -  15.01.2009r. w sprawie powołania komisji konkursowej do rozpatrzenia ofert złoŜonych 
w otwartym konkursie ofert na realizację w 2009 roku zadań publicznych, 
   - 19.01.2009r. w sprawie nabycia za zobowiązania podatkowe, prawa uŜytkowania 
wieczystego do nieruchomości zapisanej w KW 782, oznaczonej ewidencyjnie działkami 
nr: 280, 286, 314, 322, 329, 339, 341, 353, 369, 385, 429, 430, 440, 443, 463, 470, 
połoŜonej w obrębie geodezyjnym Tylice, gmina Nowe Miasto Lubawskie. 
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Przewodnicz ący Rady  apelował o przeznaczenie1% podatku na rzecz Komitetu 
Rozbudowy Szpitala, na zakup tomografu komputerowego.  
Przewodniczący poinformował, Ŝe w turnieju z okazji Wielkiej Świątecznej Pomocy w 
RoŜentalu, gmina Nowe Miasto Lubawskie zajęła I miejsce.  
Poinformował, Ŝe do biura Rady wpłynęły odpowiedzi na 2 wnioski zgłoszone na Sesji: 
- Komendanta Powiatowego Policji w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie wybudowania 
przejścia dla pieszych w Pacółtowie i Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w Ostródzie 
w sprawie Groblicy. 
Pan Przewodniczący odczytał treść tych odpowiedzi. 
 
   
Ad 6  
Zapytania i wnioski. 
 
Radny Roman Jadanowski  zapytał, co Zarząd Dróg Powiatowych zamierza zrobić  z 
wykopanym rowem w Radomnie, wycieka woda. 
 
Radny Cezary Kawiecki  nawiązał do wniosku swojego sprzed roku, dotyczącego 
utwardzenia pobocza wzdłuŜ drogi wojewódzkiej w Pacółtowie, po przeciwnej stronie 
chodnika. Odpowiedź w tej sprawie Zarząd Dróg Wojewódzkich nadesłał 14 lutego 2008r., 
informując, Ŝe zagłębienia w poboczu wzdłuŜ drogi 538 zostaną wyrównane w marcu br.   
Wnioskował o ponowienie pisma i powołanie się na te odpowiedź.  
 
Radny Zdzisław Arentowicz  zapytał o drogę, która została zaorana, co w tej chwili jest 
robione. 
  
Radny Zdzisław Makowski , w związku z planowaną budową drogi przez Skarlin, przy 
okazji Ksiądz Proboszcz wyraził chęć przekazania gminie części ziemi po organistówce, 
aby urządzić parking.  
 
 
Ad 7  
Informację na temat zimowego utrzymania dróg przedstawił Dyrektor Powiatowego 
Zarządu Dróg. 
 
Pan Ryszard Kłosowski  poinformował, Ŝe zimowym utrzymaniem dróg objęte są 
wszystkie drogi na terenie powiatu. Na terenie gminy Nowe Miasto Lubawskie jest 54 km 
dróg powiatowych, wszystkie bitumiczne. W zaleŜności od aury, akcja zimowego 
utrzymania prowadzona jest od 4-tej do 15- tej lub do 22-tej, a w razie trudnych warunków 
całodobowo, taka sytuacja miała miejsce juŜ w bieŜącym roku. Tylko do 15 stycznia 
zimowe utrzymanie dróg pochłonęło 60 tys.zł., czyli 1/3 budŜetu na ten cel. Poinformował 
o sprzęcie do odśnieŜania, którym dysponują, poinformował, które odcinki dróg są sypane 
mieszanką soli z piaskiem, a mianowicie: duŜe wzniesienia, duŜe zakręty poziome, 
przystanki autobusowe, linie kolejowe, skrzyŜowania, odcinki na terenach zabudowanych-
wsie.  
Dyrektor odpowiedział Panu Jadanowskiemu, Ŝe prawdopodobnie podczas budowy 
świetlicy została przerwana melioracja, bo nigdy z tej skarpy tak woda nie wypływała. Na 
razie wykopany jest rów, bo przez chodnik wszystko spływało na nawierzchnię i 
zamarzało. Planuje się tę wodę skierować do rzeczki przed Radomnem, wymaga to 
wykopania rowu, ułoŜenia kolektora i pod wjazdem zrobić przepust lub wykonane zostanie 
podłączenie do studzienki za figurką. JeŜeli rów przeszkadza, trzeba będzie ułoŜyć rury.  
 
Radny Roman Jadanowski  stwierdził, Ŝe sprawę zgłaszał 2 lata temu, a świetlica była 
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budowana w ubiegłym roku i budowa nie przyczyniła się do wycieku wody. 
 
Pan Dyrektor  odpowiedział, Ŝe wtedy radny zgłaszał inną sprawę, załatwialiśmy ją z 
udziałem innych właścicieli działek do samego wyjazdu nad jezioro. Wspólnie 
przeprowadzone były oględziny w terenie, część właścicieli juŜ podłączyła się zgodnie z 
sugestią. 
W sprawie chodnika stwierdził, Ŝe na pismo na razie nie odpowiedział, ale sprawa 
zostanie skierowana na Zarząd Powiatu, w Radomnie nie ma miejsca na chodnik, chociaŜ 
jest potrzebny. JeŜeli będzie wskazane miejsce, to powiat, chodnik ułoŜy. Projektant 
wykonujący dokumentację na tę drogę Iława – Radomno, miał rozpatrzyć sprawę 
chodnika, takie były ustalenia, ale remont tej drogi będzie wykonywany w ramach 
rządowego programu budowy dróg w latach 2010-2011 i nie będzie wymagana 
dokumentacja. Planowane było poszerzenie tej drogi, począwszy od Łąk do Nowego 
Dworu naleŜy wykupić grunty, przesunąć cały rów, bo ma znaczenie strategiczne i 
poszerzyć drogę. Taka sama sytuacja jest w kierunku Chrośla.   
Poinformował, Ŝe droga na odcinku przez wieś w Jamielniku nie będzie budowana, 
wniosek odpadł ze względu na to, Ŝe droga jest zbyt wąska, musi być szerokości od 5,5 do 
6m i nie ma moŜliwości poszerzenia. 
 
Radny Zbigniew Wi śniewski  zapytał, kiedy rozpocznie się remont drogi w Nawrze. 
 
Pan Dyrektor  odpowiedział, Ŝe droga będzie realizowana w ramach rządowego 
programu, w najbliŜszym czasie zostaną wszczęte procedury przetargowe, realizacja 
czerwiec – październik 2009r.  
 
Radny Zdzisław Makowski  zgłosił, Ŝe w Lekartach w rejonie byłej szkoły zalega wody na 
drodze. 
 
Pan Dyrektor  odpowiedział, Ŝe sytuacja jest znana, w bieŜącym roku woda zostanie 
skierowana do rowu w kierunku Skarlina. 
 
Radny Kazimierz Mikuczy ński  wnioskował o posypywanie piaskiem prostych odcinków 
200-300m, na drogach Jamielnik – Bagno i Bagno- Gryźliny oraz Gryźliny – Nowy Dwór, 
dzisiaj było bardzo ślisko na tych odcinkach. 
 
Odpowiedzi udzielił Dyrektor, w dniu dzisiejszym odcinki proste w tym rejonie miały być 
posypane. 
 
Radny Alfons Moczadło  stwierdził, Ŝe budowa drogi Łąki – Iława jest odkładana z roku 
na rok, dlaczego, a Skarlin, nie było o niej mowy i nagle będzie realizowana. 
 
Dyrektor  odpowiedział, Ŝe droga do Iławy wymaga duŜych nakładów finansowych i bez 
pomocy pieniędzy unijnych powiat nie jest w stanie jej wykonać, to jest odcinek 11 km.  
Natomiast odcinki drogi Skarlin były realizowane w programie SAPARD. Decyzje o 
terminach budowy dróg podejmuje Zarząd Powiatu, inwestycja jest ujęta w planie 
inwestycyjnym na lata 2010-2011. 
 
Radna Barbara Grzywacz  wnioskowała o poczynienie starań w sprawie wpisania do 
planu inwestycji budowy drogi do Iławy przez las, w porozumieniu z Powiatem Iławskim. 
 
Dyrektor  odpowiedział, Ŝe odbyło się spotkanie z udziałem Starosty Iławskiego i członka 
Zarządu, wówczas była moŜliwość pozyskania pieniędzy z subwencji pod koniec roku, 
jeŜeli 2 powiaty złoŜą wspólny wniosek. Niestety Starosta Iławski nie udzielił odpowiedzi w 
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tej sprawie. Na sesji Rady Powiatu został ponownie zgłoszony wniosek i Przewodniczący 
wysłał do Powiatu Iławskiego, teraz na pewno Rada w Iławie ustosunkuje się do sprawy. 
Poinformował, Ŝe na odcinku drogi Chrośle-Radomno w bieŜącym roku zostanie wykonany 
chodnik od drogi krajowej do mostu, korekta łuku, najazd na most – nowa nawierzchnia, w 
planie jest obejście wiaduktu. 
 
Zimowe utrzymanie dróg gminnych. 
 
Pan Paweł Oelberg poinformował, Ŝe usługi w zakresie zimowego utrzymania dróg 
wykonuje Gospodarstwo Pomocnicze, Kółko Rolnicze w Chroślu, Skarlinie i Bratianie.  
Poinformował jakie rejony obsługują wymienione jednostki oraz jakim dysponują sprzętem.  
W roku 2008 na zimowe utrzymanie dróg gmina wydała 13 tys.zł., natomiast od 4 stycznia 
br. wydane jest 24.300 zł.  Na dzień dzisiejszy drogi są przejezdne, nie było skarg. 
 
Radny Roman Jadanowski  stwierdził, Ŝe drogi posypywane są zbyt szeroko, piasek 
spada na pobocze. 
 
Pan Oelberg  odpowiedział, Ŝe jest to uzaleŜnione od sprzętu. 
 
Radny Bogdan Król  wnioskował, aby pod odśnieŜeniu, usuwać mielący się śnieg 
utrudniający korzystanie z drogi. 
 
Pan Oelberg  odpowiedział, Ŝe mieszanka soli z piaskiem przy temperaturze powyŜej zera 
tworzy błoto pośniegowe.  
 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, Ŝe jest zima i trzeba jeździć wolniej, drogi są 
przejezdne.  
 
 
Ad 8 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXVII/130/08 z dnia 16.12.2008r. w sprawie 
uchwalenia budŜetu gminy Nowe Miasto Lubawskie na 2009r. 
 
Skarbnik Gminy omówiła zmiany w budŜecie: 
- zmniejszenie rezerwy ogólnej o 10 tys.zł.  
- zwiększenie o 10 tys.zł. w dziale 801 zakupy inwestycyjne (zakup maszyny do mycia 
podłóg w szkołach), 
- przeniesienie wydatków z działu kultura fizyczna i sport do działu oświaty, 
- w § 4 uchwały „w budŜecie tworzy się rezerwy” były punkty „a” i „b”, izba obrachunkowa 
sugerowała, aby były to punkty odpowiednio 1 i 2. 
 
Nie zgłoszono pytań. 
 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
 
W głosowaniu, Rada Gminy jednomy ślnie podj ęła uchwał ę Nr XXIX/137/09 
zmieniaj ącą uchwał ę nr XXVII/130/08 z dnia 16.12.2008r. w sprawie uchw alenia 
bud Ŝetu gminy Nowe Miasto Lubawskie na 2009r.  
Uchwała stanowi zał ącznik nr 2. 
 
 
Ad 9 
Uchwalenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2009. 
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Plan pracy Komisji Rewizyjnej przedstawił jej Przewodniczący Zdzisław Makowski. 
 
Radny Zdzisław Arentowicz sugerował rozszerzenie kontroli wydatków w sołectwach o 
pozostałe wsie. 
 
OdłoŜono na późniejszy termin. 
 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
 
W głosowaniu, Rada Gminy jednomy ślnie podj ęła uchwał ę Nr XXIX/138/09 w sprawie 
uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 20 09.  
Uchwała stanowi zał ącznik nr 3. 
 
 
Ad 10 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w miejscowości Bratian (działka nr 
102/2). 
 
Projekt omówił Pan Zygmunt Grubalski. 
 
Nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
 
W głosowaniu, Rada Gminy jednomy ślnie podj ęła uchwał ę Nr XXIX/139/09 w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przes trzennego terenu 
zabudowy mieszkaniowej w miejscowo ści Bratian, gmina Nowe Miasto Lubawskie. 
Uchwała stanowi zał ącznik nr 4. 
 
 
Ad 11 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu w części miejscowości Łąki Bratiańskie, gmina 
Nowe Miasto Lubawskie. 
 
Pan Zygmunt Grubalski poinformował, Ŝe proponowane uchwały dotyczą wszczęcia 
procedury do sporządzenia planu, przedstawia się je na podstawie wniosków właścicieli 
gruntów, którzy zamierzają przeznaczyć je pod zabudowę mieszkaniową.  
Przedstawił na mapie graficznej te tereny. 
 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
 
W głosowaniu, Rada Gminy jednomy ślnie podj ęła uchwał ę Nr XXIX/140/09 w sprawie 
przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu w cz ęści miejscowo ści Łąki Bratia ńskie, gmina Nowe Miasto 
Lubawskie. 
Uchwała stanowi zał ącznik nr 5. 
 
 
Ad 12 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego terenu w obrębie geodezyjnym Pacółtowo, Gmina 
Nowe Miasto Lubawskie. 
 
Omówił Pan Grubalski jak w punkcie 11. 
 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
 
W głosowaniu, Rada Gminy jednomy ślnie podj ęła uchwał ę Nr XXIX/141/09 w sprawie 
przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu w obr ębie geodezyjnym Pacółtowo, Gmina Nowe Miasto 
Lubawskie. 
Uchwała stanowi zał ącznik nr 6. 
 
 
Ad 13  
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu w obrębie geodezyjnym Pacółtowo, gmina 
Nowe Miasto Lubawskie. 
 
Omówił Pan Grubalski jak w punkcie 11. 
 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
 
W głosowaniu, Rada Gminy jednomy ślnie podj ęła uchwał ę Nr XXIX/142/09 w sprawie 
przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu w obr ębie geodezyjnym Pacółtowo, Gmina Nowe Miasto 
Lubawskie. 
Uchwała stanowi zał ącznik nr 7. 
 
 
Ad 14 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miejscowości Pustki, gmina Nowe Miasto 
Lubawskie. 
 
Pan Grubalski omówił jak w punkcie 11. 
 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
 
W głosowaniu, Rada Gminy jednomy ślnie podj ęła uchwał ę Nr XXIX/143/09 w sprawie 
przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego cz ęści miejscowo ści Pustki, Gmina Nowe Miasto Lubawskie. 
Uchwała stanowi zał ącznik nr 8. 
 
 
Ad 15 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu w obrębie geodezyjnym Skarlin, gmina Nowe 
Miasto Lubawskie, w części terenów wokół jeziora Skarlińskiego. 
 
Pan Zygmunt Grubalski poinformował, Ŝe w Skarlinie proponuje się przystąpić do 
opracowania zmiany planu zagospodarowania przestrzennego opracowanego w 1997 
roku. Zakładał on zakaz dzielenia działek i wznoszenia nowych budynków, moŜna było 
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budować tylko w obrębie istniejącego siedliska. Propozycja dotyczy właściciela 2 działek. 
  
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
 
W głosowaniu, Rada Gminy jednomy ślnie podj ęła uchwał ę Nr XXIX/144/09 w sprawie 
przyst ąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego 
terenu w obr ębie geodezyjnym Skarlin, Gmina Nowe Miasto Lubawski e. 
Uchwała stanowi zał ącznik nr 8. 
 
 
Ad 16 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu w obrębie geodezyjnym Jamielnik, Gmina 
Nowe Miasto Lubawskie. 
 
Pan Grubalski omówił jak w punkcie 11. 
 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
 
W głosowaniu, Rada Gminy jednomy ślnie podj ęła uchwał ę Nr XXIX/145/09 w sprawie 
przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu w obr ębie geodezyjnym Jamielnik, Gmina Nowe Miasto 
Lubawskie. 
Uchwała stanowi zał ącznik nr 9. 
 
 
Ad 17 
Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 
Wójt zgodził się ze zdaniem radnego Jadanowskiego, Ŝe budowa świetlicy nie mogła 
naruszyć sieć odprowadzającą wodę. 
W sprawie drogi wojewódzkiej w Pacółtowie, zgodnie z wnioskiem radnego Kawieckiego 
wystąpić do Wojewódzkiego Zarządu Dróg w Nidzicy. 
W sprawie zaoranej drogi w Gwiździnach, Wójt zorientuje się jak załatwiona jest sprawa. 
 
 
Ad 18 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Mirosław 
Wodara zamknął XXIX Sesję Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie. 
 
 
 
sekretarz obrad                                                    Przewodniczący Rady Gminy  
Dariusz Kopański                                                 Mirosław Wodara     
 


